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内容概要

　　本书根据小学生学习英语的特点，搜集整理了大量素材，经过精心修改和设计，编创成多篇短文
和阅读训练。
根据学生知识的积累进程和学习心理、思维的发展过程，由易到难分为四个水平级——海龟级、企鹅
级、海豚级、鲨鱼级。
每一级的阅读难度和训练量比上一级别均有提升。

　　本书结合小升初阅读理解能力测试要求，设计出难度大于课堂学习的阅读篇章，以及以真题形式
展现的练习题，是应对小升初英语测试的有力储备。
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章节摘录

　　One day a crow finds a piece of meat. She picks itap in her mouth and flies to a tail tree. She is just goingto eat
the meat when a fox sees her.　He comes andstands under the tree and says， "How pretty you are！
You must be the prettiest bird in the world. "　　The crow is very pleased by these words. Then thefox speaks
again，"I can see your pretty face， but I havenot heard your voice. Why dont you sing a song？
"　　This makes the crow very happy.　She opens her　 4mouth and begins to sing. As she opens her mouth，
she drops the meat. The fox picksup the meat at once and goes away with it.
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编辑推荐

　　《小学英语阅读理解天天练（5年级）》同步天天练，能力步步高。
　　丛书畅销7年　　潜心打造各阶段完整学习方案　　拥有百万忠实读者　　众多一线教师推荐使
用
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